
 

 

 
Acta de la Reunió ‐ Videoconferència de la Junta Directiva de la Unió de Magatzemistes 
de Ferros de Catalunya i Balears, celebrada el dia 15 de setembre de 2020. 
 
 
Sent les 10:30 hores del dia 15 de setembre de 2020, es celebra la reunió per videoconferència de la Junta Directiva de 
l’entitat, prèviament convocada pel Secretari amb el següent: 
 

ORDRE DEL DIA 
 

 PRIMER. Lectura i aprovació de l’acta anterior. 

 SEGON. Situació de Mercat. 

 TERCER. Situació Reunions de Zona. 

 QUART. Fòrum 2020 
 Realització 
 Situació Hotel 
 Departament de Salut 
 Qüestionari 
 Data final anul∙lació 

 CINQUÈ. Assemblea 
 Realització  
 Videoconferència / Votacions 

 SISÈ. Assumptes diversos.  
 

 
Assistents: 
Sr. Eduard Brunet Ramon, de Manufacturados Férricos, S.A.  
Sr. Josep Roca Archs, d’Eduardo Puig, S.A.U. 
Sr. Jose Arimany Palau, de Arimany Ferros, S.L. 
Sra. Meritxell Serrano Vidal, de Ferros Brugués, S.A. 
Sr. Enrique Gimeno Vilar, de Hierros del Mediterráneo, S.A.  
Sr. Joan B. Agustí Alfara, de Ferros Agustí 1876, S.L. 
Sra. Maria Alba Gros Flix, de Unió de Magatzemistes de Ferros de Catalunya i Balears.  
 
Delegació de vot: 
Ramon Soler y Cia., S.A. delega el vot al Sr. Enrique Gimeno Vilar, de Hierros del Mediterráneo, S.A. 
 
Absents: 
Hierros R. Domingo, S.A. 
Hierros y Aceros de Mallorca, S.A. 
 
 
Els assistents, presents o representats, representen el 78% de membres de la Junta Directiva de l’entitat.   

Pel President es declara la vàlida constitució de la Junta Directiva, sense que cap assistent presenti protesta. 
 
 



 
 

Prèvia presentació i deliberació de les corresponents propostes, la Junta Directiva aprova per UNANIMITAT els següents: 
 

ACORDS 
 

 PRIMER. Lectura i aprovació de l’acta anterior. 
 
S’acorda l’aprovació de l’acta anterior, corresponent a la Junta Directiva celebrada el passat 08 de juliol de 2020. 
 

 SEGON. Situació de Mercat. 
 
Els membres de Junta comenten a grans trets com veuen la situació: 
 

‐ Estan optimistes de cara a mitjans de setembre, després de l’entrada a l’escola costa arrancar.  
‐ Agost no ha anat tant malament. 
‐ Sense impagats. 
‐ No hi ha perspectives de baixada d’activitat.  
‐ Mes consolidats que a nivell industria. 
‐ Més comandes petites, molt particular i autònom. 
‐ Perspectives a final d’any: si es consoliden els preus seran uns mesos per aprofitar i es creu que seran bons. 

 

 TERCER. Situació Reunions de Zona. 
 

Es va realitzar la reunió a Girona presencialment el 09 de setembre, es convoca una altra per el 06 d’octubre. 
Hi ha prevista la 2ona reunió d’Associats online el dia 30 de setembre. 
La resta està tot paralitzat. 
 

 QUART. Fòrum 2020 : Realització / Situació Hotel / Departament de Salut / Qüestionari / Data final anul∙lació 
 

Situació del Hotel:  
‐ El Hotel segueix tancat i no preveu obrir fins març 2021. 
‐ En proposen de fer‐ho en el Hotel Playafels. 

Departament de Salut: 
‐ El PROCICAT, El Pla territorial de protecció civil de Catalunya, deixa realitzar reunions de treball al 50% 

d’ocupació de la Sala i dinar amb màx. De 10 persones plats individuals / separats / aire lliure i mascaretes.  

La Junta Directiva té dubtes de la Realització del Fòrum: si fer‐ho online / mixt o totalment presencial. Es per això que 
es demanarà en un qüestionari als Associats i convidats al Fòrum quin format prefereixen. Data límit 29 de setembre 
per poder‐ho comentar‐ho en la videoconferència amb els Associats.  
 
Es proposen diferents noms d’empreses que realitzem congressos Online per poder preguntar pressuposts.  

‐ Wecongress 
‐ Kivicom 
‐ Elenco 
‐ Cymatic 

 
El que si es te clar es que es realitzarà el Fòrum i es demana enviar ja la data per agendar‐ho. 

‐ 22 d’octubre de 2020. 
 

 CINQUÈ. Assemblea: Realització / Videoconferència / Votacions 
 
Resta pendent de com es farà el Fòrum per poder decidir el tema Assemblea.  
Segons  la “Disposición  final  cuarta. Modificación del Real Decreto‐ley 8/2020, de 17 de marzo, de medidas urgentes 
extraordinarias para hacer frente al  impacto económico y social del COVID‐19.” si es correcte poder fer la Assemblea 
via online, fins al 31 de desembre de 2020. 
 



 
 

 SISÈ. Assumptes diversos. 
 
‐  TEMES PENDENTS: 

‐  Data per les Reunions amb la UPM, GREMI D’ÀRIDS i PIMEC. 
‐  Gestionar un Codi Postal per la Unió. 

 
 
El President, sense d’altres assumptes per tractar, aixeca la sessió, i s’estén, a continuació d’aquesta, la present acta, 
sent subscrita pel Secretari, amb el vist i plau del President. 
 
 
 
 
 
Vist‐i‐plau del President          Vist‐i‐plau del Secretari 
Sr. Eduard Brunet Ramon, en representació de                     Sra. Meritxell Serrano Vidal, en representació de 
Manufacturados Férricos, S.A.                       de Ferros Brugués, S.A. 


